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RADA MIASTA GRAJEWO
VII. Kadencja
2014 – 2018

PROTOKÓŁ NR 21/16 

Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH 

KOMISJI

RADY MIASTA GRAJEWO

Grajewo,  październik 2016 r.



Protokół Nr 21/16 z dnia 26 październik 2016 roku

z posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,

Zdrowia    i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji  Gospodarki

Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady

Miasta Grajewo, odbytego  w dniu 26 października 2016 roku. Miejsce posiedzenia  - sala

konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 Grajewo). 

Posiedzeniu przewodniczył- Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji    Gospodarki

Przestrzennej  i  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska  oraz  Prawa  i  Porządku  Publicznego

Rady Miasta Grajewo.

Godz. rozpoczęcia – 9.00

Godz. zakończenia – 13.40

Stan liczbowy członków Komisji - 20 radnych

Obecnych – 19

Nieobecny Jerzy Fidura ( usprawiedliwiona nieobecność)

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie: 

1.Babul Tomasz

2.Boć Edward 

3. Cebeliński Tomasz

4. Chełmińska Scholastyka

5. Chiliński Ryszard

6.Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa

7. Dembiński Wiesław Janusz

8.  Fadrowski Zbigniew



 9.Formejster Wojciech Szczepan

10.Grabowska Wioleta

11. Maleszewski Wojciech Dariusz

 12.Mścichowski Andrzej

 13. Niewiarowski Andrzej

14. Opara Anna

15. Paszkowski Tomasz

16.Podlaski Kazimierz

17.Purwin Daniel

18.Stefańska Monika

19.Stuchła Marcin

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./

Goście:   / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./.

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia.

2.Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3. Informacja na temat funkcjonowania i wykorzystania miejskiej pływalni( w tym budżet,
kadra).

4.Sprawozdanie z działalności GCK w mieście Grajewo w 2016 roku- plany pracy na 2017(w
tym: chór, zespoły działające w GCK), budżet, kadra, oferty, zamierzenia inwestycyjne, dane
o funkcjonowaniu kina.

5.Informacja o przebiegu realizacji inwestycji za III kwartały 2016 roku.

6.Informacja o pozyskanych w 2016 roku środkach pozabudżetowych.

7.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a) przeprowadzenia konsultacji  społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2017
rok;

b)  wyrażenia  zgody  na zawarcie  kolejnych  umów dzierżawy i  najmu z  dotychczasowymi
dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat;



c)  powierzenia  PUK  Sp.  o.o.  w  Grajewie  zadań  obejmujących  utrzymanie  czystości
w mieście Grajewo;

d)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Burmistrzowi  Miasta-  Panu
Dariuszowi Latarowskiemu;

e)  powierzenia  Burmistrzowi  Miasta  uprawnień  do  ustalania  wysokości  cen  i  opłat  lub
sposobu ustalenia cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz
za korzystanie z miejskich obiektów użyteczności publicznej;

f) zmian w Wieloletniej prognozie Finansowej na lata 2016-2026;

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.

9. Wolne wnioski i informacje.

10. Zamknięcie posiedzenia.

ad 1.

Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący trzech stałych komisji : 

1/ Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Komisji Budżetu....RM

2/ Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

3/ Pan Andrzej Niewiarowski–   Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

 wyłonili na przewodniczącego obrad:

pana Andrzeja Niewiarowskiego-  Przewodniczącego Komisji  Gospodarki...…..RM.

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie przybyłe

osoby.  Stwierdził,  że  na stan 20 członków trzech Komisji  aktualnie  w posiedzeniu  bierze

udział 19 osób, co stanowi  o prawomocności obrad. 

ad 2. /  Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji/

/ Porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

Poprzez  odczytanie  przedstawił  ustalony  porządek  obrad  Komisji.  Następnie  na  prośbę

Zarządu  Klubu  Sportowego  Warmia  w Grajewie  zgłosił  wniosek  o  rozszerzenie  porządku

obrad o dodatkowy punkt dot. zapoznania się ze Sprawozdaniem Klubu Sportowego Warmia

w Grajewie w 2016 roku roku. Następnie zwrócił  się z zapytaniem, czy będą dodatkowe

wnioski lub uwagi do porządku, a w związku z brakiem innych zgłoszeń zarządził głosowania

w sprawie rozszerzenia porządku obrad oraz o jego przyjęcie w zweryfikowanej wersji. 



 Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęły decyzję o rozszerzeniu

porządku obrad o dodatkowy pkt 4 - zapoznania się ze Sprawozdaniem Klubu

Sportowego Warmia  w Grajewie w 2016 roku.

( głosowanie: 18 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęły porządek obrad Komisji przy

uwzględnieniu w/w poprawki.

( głosowanie: 19 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

Porządek posiedzenia - po zmianach:

      W konsekwencji wprowadzonych zmian kolejne punkty porządku obrad otrzymały inną

numerację.

1. Otwarcie posiedzenia.

2.Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3.Zapoznania się ze Sprawozdaniem Klubu Sportowego Warmia  w Grajewie w 2016 roku
roku.

4.Informacja na temat funkcjonowania i wykorzystania miejskiej pływalni ( w tym budżet,
kadra).

5.Sprawozdanie z działalności GCK w mieście Grajewo w 2016 roku- plany pracy na 2017(w
tym: chór, zespoły działające w GCK), budżet, kadra, oferty, zamierzenia inwestycyjne, dane
o funkcjonowaniu kina.

6.Informacja o przebiegu realizacji inwestycji za III kwartały 2016 roku.

7.Informacja o pozyskanych w 2016 roku środkach pozabudżetowych.

8.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a) przeprowadzenia konsultacji  społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2017
rok;

b)  wyrażenia  zgody  na zawarcie  kolejnych  umów dzierżawy i  najmu z  dotychczasowymi
dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat;

c)  powierzenia  PUK  Sp.  o.o.  w  Grajewie  zadań  obejmujących  utrzymanie  czystości
w mieście Grajewo;

d)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Burmistrzowi  Miasta  -  Panu
Dariuszowi Latarowskiemu;

e)  powierzenia  Burmistrzowi  Miasta  uprawnień  do  ustalania  wysokości  cen  i  opłat  lub
sposobu ustalenia cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz
za korzystanie z miejskich obiektów użyteczności publicznej;

f) zmian w Wieloletniej prognozie Finansowej na lata 2016-2026;



g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.

10. Wolne wnioski i informacje.

11. Zamknięcie posiedzenia.

ad3./ Z  apoznania się ze Sprawozdaniem Klubu Sportowego Warmia  w Grajewie w 2016 roku

roku/

/ Sprawozdanie KS Warmia stanowi Zał. Nr 4 do prot./

Materiały  w  powyższej  sprawie  członkowie  Komisji  otrzymali  wraz  z  materiałami  na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu: Zarząd Klubu Sportowego Warmia w Grajewie

-  referują:   Prezes  Zarządu  KS  Warmia  pan  Krzysztof  Piekarski  oraz  Sekretarz  Zarządu

KS Warmia pan Janusz Szumowski

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Powitał przedstawicieli Klubu Sportowego Warmia w Grajewie, którym następnie oddał głos.

Pan Janusz Szumowski- Sekretarz Zarządu KS”Warmia” 

Poinformował,  że  w  najbliższych  dniach  kończy  się  kadencja  obecnego  Zarządu  Klubu

„ Warmia”. 7 listopada Walne Zebranie Klubu dokona wyboru Władz na kolejne 4 lata. Dodał,

że decydując się na pracę w Zarządzie Klubu pragnęli  kontynuować Jego tradycję,  pracę

wielu pokoleń działaczy, którzy przez 90 lat tworzyli historię grajewskiej Warmii. Społeczna

praca w Klubie wiąże się z ogromną odpowiedzialnością odpowiedzialnością, którą ponoszą

władze  stowarzyszenia  ,  jakim  jest  Warmia.  Zwrócił  się  z  prośbą  o  pomoc  i  wsparcie

finansowe, wyrażając przy tym gotowość do współpracy, dialogu i chętnie udzielą  wszelkich

niezbędnych informacji na temat pracy i funkcjonowania Klubu. Kończąc swoją wypowiedź

złożył  serdeczne  podziękowanie  za  dotychczasową  współpracę,  pomoc  i  zrozumienie

problemów z jakimi boryka się Zarząd Klubu. Wyraził nadzieję, że uprawianie piłki nożnej

przez ponad dwustu młodych mieszkańców Grajewa w Klubie i sekcjach piłkarskich MOSiR

jest niezwykle istotna i znajdzie zrozumienie. 

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji

Stwierdził, że powyższe Sprawozdanie ocenia pozytywnie, aczkolwiek dostrzega w nim brak

szczegółowej analizy finansowej .Podkreślił, że Warmia Grajewo, to dobra marka miasta, stąd

też na miarę swoich możliwości należy wspierać działalność.  Nie mniej jednak dodał, że

finanse Klubu powinny być transparentne. 



Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

W nawiązaniu do powyższej wypowiedzi stwierdził, że podziela powyższy pogląd i dlatego

zachęca  radnych  do  dyskusji  i  zadawania  pytań  przedstawicielom  Klubom,  by  uzyskać

odpowiedź na nurtujące pytania.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty…….RM

Również zwróciła uwagę na brak rozliczenia finansowego, głównie z dotacji miasta. 

Pan Janusz Szumowski- Sekretarz Zarządu KS”Warmia” 

Ad vocem odpowiedział, że takie sprawozdania są w dyspozycji urzędu, gdyż Zarząd Klubu

składa jej  dwa razy w roku.  Ponadto, sposób wydatkowania tych środków jest  corocznie

przedmiotem audytu  ze  strony  Burmistrza.  Kontynuując  powyższy  wątek  przypomniał,  że

radni  zawsze  są  zapraszani  na  Walne  Zgromadzenie  Klubu,  gdy  dochodzi  do  rozliczenia

finansowego. Nie mniej jednak dodał, że jeśli taka jest wola to takie sprawozdanie dostarczy.

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji

Powiedział, że oczekuje szczegółowego sprawozdania finansowego.

Pan Janusz Szumowski- Sekretarz Zarządu KS”Warmia”

Powtórzył, że sprawozdania z wykorzystania dotacji są w dyspozycji urzędu. 

Pani Monik Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM

Powiedziała,  że  podziela  pogląd  radnego  T.  Cebelińskiego  o  potrzebie  dostarczenia

szczegółowego sprawozdania finansowego.

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Zwrócił się z zapytaniem o pomysł na zagospodarowanie miejsca pod trybunami na stadionie

miejskim.

Pan Krzysztof Piekarski - Prezes Zarządu KS 'Warmia”

Odpowiedział, że zarządcą stadionu jest MOSiR. Podkreślił też, że przed nowym Zarządem

stoi  wiele  trudnych wyzwań i  zadań.  M.  in.  należy pozyskać strategicznego sponsora lub

wykorzystać inne możliwości pozyskiwania pieniędzy, należy zadbać o większą frekwencję na

meczach  piłkarskich,  dobrze  i  efektywnie  współpracować  z  samorządem  lokalnym

i MOSiR, prowadzić właściwą gospodarkę finansową, by ponownie nie wpaść w zadłużenie.

Do tego warto powalczyć w IV lidze o awans na wyższy szczebel rozgrywek.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Zwrócił się z zapytaniem, jakie było maksymalne zadłużenie Warmii?

Pan Krzysztof Piekarski - Prezes Zarządu KS 'Warmia”

Odpowiedział,  że  ok.  50-80-tys.  zł.  Następnie zaprosił  na 7 listopada na Walne Zebranie



Sprawozdawczo – Wyborcze Klubu Sportowego Warmia Grajewo. W jego trakcie zostanie

podsumowana działalność klubu za ostatnie cztery lata i wybrany Zarząd.

Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Komisji Budżetu….RM 

Również opowiedział, się za dołączeniem sprawozdania finansowego. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zapytał się o innych sponsorów Klubu oprócz miasta.

Pan Krzysztof Piekarski - Prezes Zarządu KS 'Warmia”

Odpowiedział, że OSM Mlekpol ( 2 tys. zł miesięcznie), Jagielonia.

Pan Janusz Szumowski- Sekretarz Zarządu KS”Warmia”

W uzupełnieniu dodał, że również Starostwo Powiatowe oraz inni zewnętrzni sponsorzy. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM

Zgłosiła wniosek formalny na przełożenie głosowania w sprawie wydania opinii  na temat

Sprawozdania z działalności KS „ Warmia” do czasu dostarczenia sprawozdania finansowego.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem innych zgłoszeń Wniosek radnej M. Stefańskiej poddał pod głosowanie. 

Komisje w głosowaniu jawnym przedmiotowy Wniosek przyjęły.

( głosowanie: 10 głosów-za, 0 -przeciw, 6-wstrz.  )

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji zamknął realizację tematu, podziękował

przedstawicielom KS Warmia za przybycie i  za złożone informacje, po czym przeszedł  do

realizacji kolejnego tematu. 

ad4./Informacja na temat funkcjonowania i wykorzystania miejskiej pływalni ( w tym budżet,

kadra/

/ Informacja MOSiR  stanowi Zał. Nr 5 do prot./

Materiały  w  powyższej  sprawie  członkowie  Komisji  otrzymali  wraz  z  materiałami  na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.

-  wnioskodawca  tematu:  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia  i  Rodziny  RM  oraz

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego RM

- referują:  p.o. Dyrektora MOSiR pan Janusz Brzózka oraz główna księgowa pani Sylwia

Łaguna

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Powitał przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Grajewie, po czym głos oddał

Burmistrzowi.



Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Poinformował, że rozpoczęły się już prace nad przygotowaniem projektu budżetu miasta na

rok  przyszły.  Komplementarnym  elementem  tych  prac  jest  oszacowanie  kosztów

poszczególnych wydatków, konsultacje z jednostkami organizacyjnymi miasta, w tym także

z MOSiR , np. w sprawie kosztów utrzymania: 

Przewidywane wydatki na funkcjonowanie:

- Pływalni miejskiej – ok. 2 000 000 00 zł

- GCK Muzeum Mleka

- przewidywana  dotacja  celowa  na  zakup  wyposażenia  Muzeum  Mleka  w  elementy

ekspozycyjne  i  multimedialne  (  II  etap)  –  255  000  zł  oraz  dotacja  na  modernizację

infrastruktury ogrodowej- 8 000 zł

Temat dotyczący obu inwestycji  pn. „ Rozwój oferty turystycznej Miasta Grajewo poprzez

inwestycję w budowę infrastruktury tustyczno-rekreeacyjno-sportowej w Grajewie” obudował

szerokim kontekstem merytorycznym, łącznie z przekazaniem informacji na temat trwajacego

postępowania sądowego z Wykonawcą zadania firmą PRIBO z Ełku. Zaznaczył, że jeśli okaże

się,  że  chociaż  jedna  „  złotówka”   została  gdziekolwiek  zmarnotrawiona,  to  będzie  to

wyjaśniane na drodze sądowej. 

Pan Dariusz Brzózka- p.o. Dyrektora MOSiR

Pokrótce przedstawił Informację na temat funkcjonowania i wykorzystania Pływalni Miejskiej

w  Grajewie(  w  tym  budżet,  kadry).  Poinformował,  że  kończy  się  okres  gwarancji  na

urządzenia  i  sprzęt  a to są już duże koszty.  Będąc przy głosie  dodał,  że widzi  potrzebę

kontynuacji współpracy ze szkółkami pływackimi, ponieważ stanowi to dochód. 

Pani  Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM

Zwróciła się z zapytaniem, jaką kwotę z ogólnej kwoty wydatków 1,5mln zł stanowią płace?

Pan Dariusz Brzózka - p.o. Dyrektora MOSiR

Odpowiedział, że do 31 sierpnia 2016 roku to kwota 493,982,00 zł, bez należnych składek. 

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Z pozycji Z-cy Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Rady Miasta, która to Komisja dwukrotnie

kontrolowała  zadanie  związane  z  budową  basenu  przypomniał  wyniki  tych  kontroli.

Poinformował,  że  niestety  kontrole  wykazały  szereg  nieprawidłowości  przy  realizacji  tego

zadania. Powiedział, że tylko dzięki staraniom obecnego Burmistrza udało się doprowadzić do

pomyślnego  zakończenia  i  otwarcia  tego  obiektu.  Temat  obudował  szerokim  kontekstem

merytorycznym. 



Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu….RM

Stwierdził, że dziwi go wypowiedź radnego Chilińskiego, który będąc związany z poprzednią

ekipą rządzącą jakoś tych problemów nie dostrzegał. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Powiedział, że po zapoznaniu się z wynikami kontroli zawartymi w protokole  z września 2016

roku korzystając z możliwości złożenia uwag dotyczących kontroli, stwierdza, że dodatkowe

dane zawarte  w jednym z punktów tego dokumentu są nieprawidłowe. Całkowita wartość

inwestycji, co prawda wyniosła 18 340 730 zł( bez naliczania kar umownych), ale już wartość

dofinansowania wyniosła 9 942 473,17zł-dane zgodnie z  ostatnim aneksem do umowy o

dofinansowanie.  Komisja  Rewizyjna  pominęła  istotny  fakt  pomniejszenia  dofinansowania,

które wyniosło 7 813 947,46 zł, czyli było mniejsze o 2 128 527,71 zł od umownego. Błędnie

została wpisana wartość budowy basenu, która na podstawie harmonogramu rzeczowego

wyniosła  12 475 980 zł.  Powyższe nieścisłości  dotyczące kwot  mogą wynikać z  faktu,  iż

Komisja  Rewizyjna  analizując  dokumenty  korzystała  z  rożnych  sprawozdań  finansowych,

które  na  etapie  realizacji  projektu  były  wielokrotnie  modyfikowane.  Mając  na  uwadze,

uniknięcie podobnych nieścisłości  w przyszłości  należy bezpośrednio zasięgać informacji  u

Kierownika Referatu Pozyskiwania Środków lub od Skarbnika Miasta, którzy zobowiązani są

współpracować podczas kontroli. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu...RM 

Jako  Członek  Komisji  Rewizyjnej  poinformował,  że  w  czasie  kontroli  o  której  mowa

stwierdzono również, iż na ścianach pływalni znajdują się ślady po zaciekach oraz poczerniałe

niektóre drewniane elementy stropu. 

Pan Dariusz Brzózka- p.o. Dyrektora MOSiR

Odpowiedział, że temat jest złożony i stąd też wymaga wspólnych działań. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

W uzupełnieniu  dodał,  że  sporządzane są ekspertyzy,  które   będą stanowiły  ewentualną

podstawę w postępowaniu sądowym, oczywiście jeśli zajdzie taka konieczność.

Pani Halina Muryjas-Rząsa- Przewodnicząca RM

Skierowała następujące pytania: 

- czy obniżenie ceny za korzystanie z groty solnej przełożyło się na zwiększenie liczby osób

z niej korzystających

- czy szkoły z gmin ościennych korzystają z grajewskiej pływalni

- formy polityki promocyjnej tego obiektu.



Pan Dariusz Brzózka- p.o. Dyrektora MOSiR

Odpowiedział, że:

- szkoły z gmin ościennych korzystają z oferty naszej pływalni i już 4 listopada rozpocznie się

dowóz dzieci z gminy Grajewo,

- grota solna nadal nie cieszy się dużym zainteresowaniem a korzystają z niej najczęściej

osoby które otrzymują zalecenie lekarskie,

- materiały promocyjne są ogólnodostępne w tłumaczeniach językowych.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM

Zasugerowała,  że  skoro  grota  solna  nie  ciszy  się  większym  zainteresowaniem  to  może

rozważyć zastosowanie kolejnej obniżki cenowej.

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  kolejnych  zgłoszeń  do  zabrania  głosu,  podsumował  dyskusję

i stwierdził, że Pływalnia Miejska cieszy się dużym zainteresowaniem i to należy uznać za

sukces. Słowa podziękowania skierował pod adresem dyrekcji  i pracowników MOSiR.

Pan Dariusz Brzózka- p.o. Dyrektora MOSiR

Podziękował za pozytywną ocenę pracy tej jednostki.

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad

Zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania powyższej Informacji.

Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację na temat funkcjonowania

i wykorzystania miejskiej pływalni (w tym budżet, kadra)

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Przewodniczący Obrad zamknął realizację tego punktu porządku obrad, a następnie

o godz. 10.15 ogłosił przerwę w obradach, która trwała do godz. 10.30. Po przerwie

nastąpiło wznowienie obrad.

ad5. /Sprawozdanie z działalności  GCK w mieście Grajewo w 2016 roku- plany pracy na

2017(w  tym:  chór,  zespoły  działające  w  GCK),  budżet,  kadra,  oferty,  zamierzenia

inwestycyjne, dane o funkcjonowaniu kina./

/ Sprawozdanie GCK stanowi Zał. Nr 6 do prot./

Materiały  w  powyższej  sprawie  członkowie  Komisji  otrzymali  wraz  z  materiałami  na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu: Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny RM 

- referują:  dyrektor GCK pan Tomasz Dudziński, kierowniki Działu Programowego GCK pani

Monika Soroko, główna księgowa Agnieszka Winkiewicz.



Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Powitał  przedstawicieli  Grajewskiego  Centrum  Kultury  w  Grajewie,  po  czym  głos  oddał

Tomaszowi Dudzińskiemu dyrektorowi tej jednostki.

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Pokrótce omówił  działalność GCK w mieście Grajewo w 2016 roku - plany pracy na 2017

(w tym: chór, zespoły działające w GCK), budżet, kadra, oferty, zamierzenia inwestycyjne,

dane o funkcjonowaniu kina.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zwrócił  się  z  prośbą  o  doskonalenie  oferty  grajewskiego  kina.  Wzbogacić  oferty

o najnowsze filmy, by wyjść naprzeciw oczekiwaniom kinomanom.

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Odpowiedział, że jesteśmy kinem weekendowym. Dodał, że taki8 zarzut był skierowany przez

Młodzieżową Radę Miasta, która stwierdziła, że repertuar naszego kina pozostawia dużo do

życzenia. GCK w odpowiedzi zwrócił się z prośba o wskazanie filmów, , które zdaniem MRM

„zapełnią” salę GCK. W trakcie spotkań roboczych w Urzędzie Miasta jako film wskazano”

Saussage Party”.  Spełniając te oczekiwania  tytuł  ten został  zaprezentowany w kinie  GCK

podczas trzech seansów w dniach 7-9 października. Wskazany film spotkał się ze znikomym

zainteresowaniem grajewskiej młodzieży , gdyż w trakcie wspomnianych seansów obejrzało

go w sumie 28 widzów. Ciężko więc określić go mianem filmu, który „zapełnił” salę kina GCK.

Stwierdził, ze w jego ocenie brak zainteresowania ofertami kina, ze strony mieszkanców.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Ad vocem powiedział, że zanim film zostanie wyemitowany w Grajewie to zainteresowane

nim osoby zdążą go obejrzeć w innym kinie. 

Pani Agnieszka Winkiewicz- Główna Księgowa GCK

Tytułem uzupełnienia poinformowała, że dystrybutor narzuca normy i ceny.

Pan Wojciech Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty….RM

Stwierdził, że w jego ocenie sami mieszkańcy niechętnie korzystają z szerokiego wachlarzu

oferty GCK.

Pani Halina Muryjas-Rząsa- Przewodnicząca RM

Powiedziała, że należałoby rozważyć połączenie emisji filmu z innymi ofertami Domu Kultury

tzw. ewent. 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK



Odpowiedział, ż Dział Promocji przeanalizuje możliwość dodatkowego ewentu.

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Zaproponował, aby informacje o najważniejszych wydarzeniach kulturalnych rozpowszechniać

poprzez parafie.

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Pomysł uznał za dobry i obiecał podjąć odpowiednie działania. 

Pan Wojciech Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty….RM

Zwrócił się z zapytaniem, dlaczego  ciągle ponawiany jest remont schodów przy budynku

GCK do Parku „ Solidarnosci” ?

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Odpowiadając na powyższe pytanie zwrócił uwagę, że funkcję dyrektora objął od stycznia

tego roku i od tego okresu może odpowiadać za funkcjonowanie tej jednostki, w tym za

inwestycje,  remonty i  ich jakość.  Następnie stwierdził  że,  nie podlega żadnej  dyskusji,  iż

obecny stan schodów wymaga remontu.

Pan Wojciech Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty….RM

Zwrócił się z zapytaniem do  których z wymienionych w Informacji potrzeb inwestycyjnych

GCK będzie aplikował o środki unijne? 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Ad  vocem  odpowiedział,  że  jest  to  wskazanie  potrzeb  inwestycyjnych  a  nie  kierunku

kwalifikacji do programów unijnych. Następnie dodał, że kwalifikują się dwa zadania: 

1. Remont Klubu Hades

2. Zamontowanie windy dla osób niepełnosprawnych

i takie wnioski do programów unijnych zostaną złożone. 

Pan Tomasz Cebelinski- Członek Komisji

Wyraził uznanie dla przedsięwzięć kulturalno-rozrywkowych na rok 2016 wymienionych w Zał.

nr 2 do Sprawozdania, uznając je za imponujące i świadczące o dobrze wykonywanej pracy. 

Następnie zwrócił uwagę na potrzebę podjęcia odpowiednich działań promocyjnych dot. CTM

-Muzeum Mleka. Zadał również pytanie o nowy szyld na budynku GCK?

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Odpowiedział, że jest już umowa na wykonanie szyldu oraz do końca listopada będzie na

klimatyzację. Poinformował następnie, że powstanie Centrum Tradycji Mleczarstwa- Muzeum

Mleka,  przeniesienie  do  jego  budynku  Punktu  Informacji  Turystycznej  oraz  uruchomienie

części gastronomicznej stwarza kolejną szanse na wykorzystanie tej placówki w działaniach



promocyjnych  miasta.  W  związku  z  powyższym  planowana  jest  rozbudowa  jego  części

ekspozycyjnej  o  nowe rozwiązania  oraz opracowanie całościowej  koncepcji  promocji  tego

produktu.  W  związku  z  powyższym  planowane  jest  także  nawiązanie  współpracy

z podmiotami zewnętrznymi powiązanymi z „mleczarstwem” oraz Regionalną bądź Lokalną

Organizacją Turystyczną. Planowane są również wydarzenia tematyczne związane z profilem

działalności tej placówki. Następnie przedstawił i pokrótce omówił wstępny montaż finansowy

CTM-MM,  oraz  poinformował,  że  planowana  cena  biletu  do  Muzeum to  16zł.  Dodał,  że

prowadzone  są  rozmowy  z  OSM  Mlekpol  w  Grajewie  w  sprawie  współpracy  oraz

wypożyczenia  eksponatów (  10 sztuk).  Stwierdził,  że  uruchomienie  w tym roku Muzeum

Mleka jest priorytetem, pomimo tego, że na organizację tego przedsięwzięcia tak naprawdę

otrzymał jedynie miesiąc. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Tytułem uzupełnienia dodał, że Miasto nie mogło zgodzić się na współpracę na warunkach

zaproponowanych  przez  Mlekpol,  po  czym  temat  obudował  szerokim  wątkiem

merytorycznym.

Pan Daniel Purwin- Członek Komisji

Poinformował,  że  współpracą  z  CTM-MM  zainteresowany  jest  między  innymi  Wydział

Mleczarstwa UWM w Olsztynie. 

Pan Konrad Kostrzewski- portal internetowy www.zyciegrajewa.pl

Zwrócił  się z zapytaniem, czy przy zastosowaniu ulgi,  honorowane będą tylko Grajewskie

Karty Dużej Rodziny?

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Odpowiedział,  że  nie  zna jeszcze  odpowiedzi  na pytanie,  jak  w takich  sytuacjach należy

postępować z kartami ogólnopolskimi. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zwrócił się z zapytaniem, czy finał przyszłorocznych Dni Grajewa przewidziany jest na sobotę,

zgodnie z postulatami mieszkańców?

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Odpowiedział, że tak 1 lipca, a Gwiazdą Wieczoru będzie Sylwia Grzeszczak. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zasugerował, aby już wcześniej zarezerwować wynajem karuzeli, by uniknąć sytuacji z tego

roku.  Dodał,  że  należy  odpowiednio  rozpropagować imprezę Dni  Grajewa,  nawet  przy

zwiększeniu nakładów finansowych, po to, by skutecznie zachęcić ludzi do udziału.



Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Ad vocem odpowiedział, że kto jest chętny to przybędzie na daną imprezę bez szczególnych

zabiegów  promocyjnych.  Stwierdził,  że  w  jego  ocenie  impreza  promowana  jest

w wystarczającym stopniu przy wykorzystaniu odpowiednich narzędzi promocyjnych.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem innych zgłoszeń do zabrania głosu, podsumował dyskusję i zarządził

głosowanie  w  sprawie  pozytywnego  zaopiniowania  Sprawozdania  z  działalności  GCK

w mieście Grajewo w 2016 r. - plany pracy na 2017 rok (w tym: chór, zespoły działające w

GCK), budżet, kadra, oferty, zamierzenia inwestycyjne, dane o funkcjonowaniu kina.

  Komisje pozytywnie zaopiniowały Sprawozdanie z działalności GCK w mieście

Grajewo w 2016 r. - plany pracy na 2017 rok (w tym: chór, zespoły działające

w GCK), budżet, kadra, oferty, zamierzenia inwestycyjne, dane o funkcjonowaniu

kina.

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Przewodniczący Obrad zamknął realizację tego punktu porządku obrad i przeszedł do

kolejnego. 

ad 5./Informacja o przebiegu realizacji inwestycji za III kwartały 2016 roku./

/ Informacja  stanowi Zał. Nr 7 do prot./

Materiały  w  powyższej  sprawie  członkowie  Komisji  otrzymali  wraz  z  materiałami  na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu:Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta RM 

- referują:Burmistrz pan Dariusz Latarowski oraz Kierownik Referatu Inwestycji pan Dariusz

Doliwa.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Pokrótce omówił przebieg realizacji  inwestycji  w Mieście Grajewo. Poruszył również temat

remontu  ul.  Woj.  Polskiego,  który  rozpoczął  się  we  wrześniu  br.  Remont  ulicy  Wojska

Polskiego zostanie zrealizowany w dwóch terminach z podziałem na etapy

Etap  I  –  budowa  kanalizacji  deszczowej,  przebudowa  kablowych  linii  energetycznych,

przebudowa urządzeń teletechnicznych,

Etap II – remont nawierzchni bitumicznych, remont chodników, organizacja ruchu i elementy

BRD.

Omówił  również  główne  założenia  do  przyszłorocznego  budżetu  w  zakresie  zadań

inwestycyjnych.



Udzielił również szczegółowych odpowiedzi na niżej wymienione pytania radnych dot.

- solary na budynku Kopernika 8-10 ( pytanie radnego W. Formejstra),

-  budowa sali gimnastycznej przy ZSM nr 3 ( pytanie R. Chilińskiego),

- na jakim etapie jest przejęcie dworca PKP ( pytania R. Chilińskiego i K. Podlaskiego)

- ważność dokumentacji technicznych na zadania inwestycyjne ( pytanie E. Bocia),

- realizacja wniosku Stowarzyszenia Działkowców ( pytanie E. Bocia),

- przeniesienie siedziby Pfleiderera a sprawa podatku ( pytanie A. Niewiarowskiego)

- budowa gazociągu na terenie Grajewa( pytanie Z. Fadrowskiego)

Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację o przebiegu realizacji inwestycji za

III kwartał 2016r.

( głosowanie: 13 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

ad7/Informacja o pozyskanych w 2016 roku środkach pozabudżetowych./

/ Informacja  stanowi Zał. Nr 8 do prot./

Materiały  w  powyższej  sprawie  członkowie  Komisji  otrzymali  wraz  z  materiałami  na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu:Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta RM 

- referują:Burmistrz pan Dariusz Latarowski

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w

tym punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie

pozytywnego  zaopiniowania  Informacji  o  pozyskanych  w  2016  roku  środkach

pozabudżetowych.

Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację o pozyskanych w 2016 roku

środkach pozabudżetowych.

( głosowanie: 13 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Przewodniczący Obrad zamknął realizację tego punktu porządku obrad i zarządził przerwę w

obradach, która trwała od godz. 12.30 do godz. 12.50.

ad8/Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach/ 

a)przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego

na 2017 rok



/ Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 9 do prot./

Materiały  w  powyższej  sprawie  członkowie  Komisji  otrzymali  wraz  z  materiałami  na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu:Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski 

- referują:pani Emila Piwko p.o. Naczelnika Wydziału Ogólnego UM oraz pan Ryszard Wolwark

Sekretarz Miasta

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał  sprawozdawcy  tematu  p.o.

Naczelnika Wydziału Ogólnego UM. 

Pani Emila Piwko- p.o. Naczelnika WO UM

Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny w/w projektu uchwały.

Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz 

Powiedział, że radni powinni mieć świadomość tego, że organ nadzoru ( wojewoda) może

uchylić niektóre zapisy tej uchwały , np. odnoszące się do PESEL-u, po czym temat obudował

szerokim kontekstem merytorycznym. 

 Po dyskusji Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie

 przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego
na 2017 rok - bez poprawek

( głosowanie: 13 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

b)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  i  najmu

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas

oznaczony do 3 lat/

/ Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 10 do prot./

Materiały  w  powyższej  sprawie  członkowie  Komisji  otrzymali  wraz  z  materiałami  na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu:Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski 

- referują:pani Elżbieta Kozłowska Naczelnik WNP UM

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w

tym punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na

zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami i

najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat- bez poprawek



( głosowanie: 13 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

c) powierzenia PUK Sp. o.o. w Grajewie zadań obejmujących utrzymanie czystości

w mieście Grajewo/

/ Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 11 .do prot./

Materiały  w  powyższej  sprawie  członkowie  Komisji  otrzymali  wraz  z  materiałami  na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu:Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski 

- referują:pan Bogdan Wojsławowicz Naczelnik WGK UM oraz pan Mirosław Mielczarek Prezes

Zarządu spółki PUK w Grajewie. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w

tym punkcie zabrać głos?

Pan Kazimierz Podlaski-Przewodniczący Komisji Budżetu….RM

Zwrócił się z prośbą o uszczegółowienie zadań które mają być powierzone spółce PUK w

związku z powierzeniem tego zadania?

Pan Mirosław Mielczarek- Prezes spółki PUK 

Odpowiedział, że zgodnie z uchwałą będzie – realizacja zadania własnego Miasta Grajewo w

zakresie utrzymania czystości i porządku na drogach i placach stanowiących własność miasta

oraz  w  zakresie  określonym  przepisami  art.  5  ust.  1  pkt  4  (  w  przypadku  chodników

położonych wzdłuż nieruchomości Miasta ), ust.4 pkt 1 i2, ust.5 ustawy z dnia 13 września

1996r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Temat obudował szerokim kontekstem

merytorycznym., 

Pan Kazimierz Podlaski-Przewodniczący Komisji Budżetu….RM

Poprosił o montaż finansowy tego zadania.

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM

Udzielił szczegółowej informacji dotyczącej zakresu i poziomu cen, stwierdzając, że muszą

one oscylować w stosunku do poprzedniego okresu.

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz 

W uzupełnieniu dodał,  że każdy miesiąc realizacji  zadania jest szczegółowo rozliczany po

czym wypowiedź obudował szerokim kontekstem merytorycznym.

 Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie powierzenia PUK

Sp. z o. o. w Grajewie zadań obejmujących utrzymanie czystości w mieście

Grajewo - bez poprawek



( głosowanie: 13 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

d/zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta-

Panu Dariuszowi Latarowskiemu/

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 12do prot./

Materiały  w  powyższej  sprawie  członkowie  Komisji  otrzymali  wraz  z  materiałami  na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu:grupa radnych 

- referują:pan Ryszard Wolwark sekretarz miasta

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby

w tym punkcie zabrać głos?

Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny w/w projektu uchwały. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrza

Zapewnił, ze w żaden sposób nie zabiegał o podwyżkę i jest to wyłącznie decyzja państwa

radnych.

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji 

Powiedział, że to radni są inicjatorami zwiększenia wynagrodzenia Burmistrzowi, ponieważ od

czasu objęcia stanowiska wywiązuje się on ze swoich obowiązków bardzo dobrze. 

 Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniające uchwałę w

sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta – Panu Dariuszowi

Latarowskiemu - bez poprawek / projekt z inicjatywy grupy radnych/

( głosowanie: 13 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

e/powierzenia  Burmistrzowi  Miasta  uprawnienia  do  ustalania  wysokości  cen

i  opłat  lub  sposobu  ustalenia  cen  i  opłat  za  usługi  komunalne  o  charakterze

użyteczności  publicznej  oraz  za  korzystanie  z  miejskich  obiektów  i  urządzeń

użyteczności publicznej/.

/ Projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 13 do prot./

Materiały  w  powyższej  sprawie  członkowie  Komisji  otrzymali  wraz  z  materiałami  na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu: Burmistrz Miasta 

- referują:pan Ryszard Wolwark sekretarz miasta



Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby

w tym punkcie zabrać głos.

Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz Miasta 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny w/w projektu uchwały. 

 Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie powierzenia

Burmistrzowi Miasta uprawnienia do ustalania wysokości cen i opłat lub sposobu

ustalenia cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej

oraz za korzystanie z miejskich obiektów i urządzeń użyteczności publicznej- bez

poprawek

( głosowanie: 12 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

f/zmian w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  miasta  Grajewo na  lata  2016 –

2026;/

/Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 14 do prot./ 

- wnioskodawca tematu – pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

- referują:  pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.

Komisje pozytywne zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej

Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026- bez poprawek

/ głosowanie: 12 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

g/zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok/

/Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 15 do prot./ 

- wnioskodawca tematu – pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

- referują: pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny proponowanych zmian finansowych. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.

Komisje pozytywne zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026- bez

poprawek

/ głosowanie: 12 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 



ad 9 /-    Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady

Miasta./

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący O  brad

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji, który

wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu  zarządził

głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 20/16 z dnia 27 września

2016 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez uwag do treści.

( głosowanie: 12 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

ad 10 /- Wolne wnioski i informacje./

Pan Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu „Wolne wnioski i informacje”.

 Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Powiedział,  iż  chciałby,  aby  jeszcze  w tym roku zostały  sfinalizowane inwestycje  na  n/w

ulicach:

- Leśnej i Grzybowej,

- Partyznantów,

- Kopernika.

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

W imieniu mieszkańców zwrócił się z prośbą o instalację na ul. Skośnej znaku drogowego

„ zakaz wjazdu” , z uwagi na to, że jest to tzw. „ ślepa” ulica. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział,  że  temat będzie  przeanalizowany. Następnie  odniósł  się  do wcześniejszego

wniosku pana radnego Fadrowskiego dot.  wykonania nalewki  asfaltowej  na Os. Młodych,

informując, że wg wyliczeń koszt zadania łącznie z frezowaniem to ok. 50 tys. zł. Stąd też

uznał,  że bardziej  zasadne i  racjonalne byłoby kompleksowe podejście do tematu łącznie

z opracowaniem dokumentacji technicznej. 

Pan Edward Boć- Członek Komisji 

Zawnioskował  o  instalację  znaku  drogowego  „organizacja  ruchu”  na  ul.  Braci  Świackich

w kierunku Białegostoku. Zasugerował również konieczność weryfikacji w celu dostosowania

do  aktualnych  potrzeb  oświetlenia  ulicznego,  ponieważ  jak  wynika  z  obserwacji  latarnie

włączają się zbyt późno tj. w momencie gdy jest już solidna szarówka. 



Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji

Zawnioskował o odnowienie przejścia dla pieszych na wysokości ul. Kopernika. 

Stwierdził  również, że w jego ocenie prowadzona przez Policję akcja „Błysk” nie przynosi

żadnych efektów a wręcz przyczynia się do powstawania korków ulicznych. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odnosząc się poruszonych kwestii  zapewnił,  że zostaną one poddane analizie pod kątem

sprawdzenia możliwości ich realizacji. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zamknął realizację tego punktu. 

ad 11/-   Zamknięcie Obrad./ 

Pan Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad

W  związku  z  wyczerpaniem  wszystkich  tematów  objętych  porządkiem  posiedzenia

podziękował za udział, zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:B. Poniatowska                                                                                       

( - Biuro Rady Miasta)                                          

Przewodniczący Obrad

                                                  / Przewodniczący Komisji Gospodarki ... ....RM/       

  

                                                                                          Andrzej Niewiarowski

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.
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